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W odpowiedzi na Pana wniosek znak: KRM.0003.138.2024 z dnia 24 października 2024 r.  
przedstawiony na IX sesji Rady Miejskiej informuję co następuje: 

Deptak Jasna objęty jest utrzymaniem przez Spółkę MPGK na podstawie umowy  
o świadczenie usług nr WIM.272.1.2023, zawartej w trybie przepisów ustawy Prawo zamówień 
publicznych, określającej zasady utrzymania czystości na terenie, którego dotyczy pytanie. 
Utrzymanie tego terenu obejmuje prace z zakresu oczyszczania letniego i zimowego, w tym usuwanie 
powierzchniowych zaśmieceń. Teren deptaku nie jest objęty utrzymaniem w wysokim standardzie, 
niemniej jednak jest sprzątany nie rzadziej niż dwa razy w tygodniu. Natomiast kosze, w ilości 16 szt., 
opróżniane są z częstotliwością co najmniej  
3 razy w tygodniu. 

Należy jednak zasygnalizować, iż od kilku lat na terenie przyległym do deptaku, 
zlokalizowanym od strony ul. Słonecznej, istnieje „targ”, na którym rozstawiane są stragany 
handlowe. Działalność ta generuje znacznie większą ilość odpadów i zanieczyszczeń,  
a także utrudnia sprzątanie tego terenu. Zaobserwowano również wzrost ilości osób będących 
w stanie wskazującym na spożycie alkoholu, które w sposób rażący zanieczyszczają ławki i tereny 
wokół nich, poprzez załatwianie potrzeb fizjologicznych i pozostawianie odpadów (głównie 
niedopałków papierosów) wokół ławek i gazonów z roślinnością. 

Dodam także, że po przeprowadzonych ostatnio przez pracowników ZDiK kontrolach, nie 
stwierdzono nadmiernie przepełnionych pojemników na odpady. W związku z tym, nie jest 
planowane zwiększanie liczby koszy na terenie deptaku. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Otrzymują: 
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